
 

 

 

PORADA VEDOUCÍCH SO FAKULT 29. 6. 2018 

Zúčastnili se:  

Marcela Korčeková, Helena Kozlová, Vlasta Dvořáčková, Petr Šimík, Kamila Debsová, Dagmar 

Janoušková, Jana Zemanová, Andrea Málková, Ivana Pánková, Jitka Štěpánková, Jiří Pecl, Martina 

Vlková, Helena Klimusová 

Program:  

1. projednání odpovědníku pro „Analýza nastavených podmínek stávajícího přijímacího řízení a 
vyhodnocování jeho výsledků“ 
2. GDPR – stránka s FAQ, probrání některých případů 
3. Zastavování řízení, různé, dotazy 
---------------------------------------------------------------------- 
 
1. Na poradě jsme probrali jednotlivé položky odpovědníku, zda jsou srozumitelné. Odpovědník bude 

sloužit ke splnění jednoho z cílů DZ 2018. Dílčí úkoly jsou: Podmínky promíjení přijímací zkoušky – 

transparentnost, ne/diskriminace, proporcionalita vůči přijímání skrze zkoušky, Lhůty pro dokládání 

materiálů (reálnost), Termíny a lhůty vydávání rozhodnutí s ohledem na vydání maturitního 

vysvědčení. Termín vyplnění dotazníku: 31. 7. 2017. Informace se vyplňují pouze pro ty obory, u 

kterých je přijímací zkouškou něco jiného než TSP. Požadavky na doplnění odpovědníku nebo dotazy 

lze směřovat na Dr. Klimusovou klimusova@rect.muni.cz 

2. MV upozornila na stránku v dokumentovém serveru IS MU, na které jsou shormažďovány a 

doplňovány nejčastější dotazy ke GDPR, odpovídá je pověřenec pro GDPR prof. Krob. Některé dotazy 

jsme diskutovali na poradě podrobněji. 

3. Změna instrukcí k zastavování řízení v případě nekompletního (typicky nepodepsaného) odvolání: 

řízení zastavuje odvolací orgán (rektor), spolu se zápisem pošle MV i vzor výzvy k doplnění odvolání. 

Více (kódy) také v prezentaci. 

4. Schválena novela ZVŠ – dostudování ve stávajících oborech do 2024. 

---------------------------------------------------------------------- 
Z dotazů, které MV měla dořešit: 

X karta nemá fotku, problém, pokud má nahradit ISIC. MV: špatně pochopeno, X karta stále zůstává 

výjimečně pro návštěvy, cizince, apod. Studenti, kteří nebudou chtít ISIC (GDPR), dostanou průkaz 

studenta, což bude totéž, jako mají kombi/cžv. Foto zde je. 

MV urgovat (zase) právní odbor, nedodali smlouvu mezi fakultou a foto/video firmou. (Už je pro 

letošní rok asi pozdě.) Některá fakulta má, domlouvali jsme se mezi sebou, že si poskytneme. 

Student je v oboru X, od září 2019 bude program X (stejný obsah). Dovolí IS tam podat přihlášku? 

Analogie situace, kdy student nemůže podat přihlášku do oboru, který právě studuje. 



MV: po dodání návaznosti starých oborů na nové programy, může IS takovou kontrolu přidat. Budou 
sbírat kolegové z OpK. Je však zatím (určitě ne jedinou) otázkou, jak vyhodnotit „všechny“ studijní 
plány a minory v rámci 1 programu = 1 přihlášky. 
 
Slučování rodných čísel ČR a SR. MV: IS ošetřil tuto záležitost v editaci přihlášek (výpis Další přihlášky 
této osoby), nemá povědomí o jiném místě, kdy by to ještě dělalo potíže. IS prosí o nahlášení 
místa/aplikace, kde ještě může být problém. 
 

Kdy bude možné testovat „zaznamenávání“ předmětů? MV: po začátku srpna 2018 (zpráva od pana 

Dr. Křipače) 

Nové diplomy, jak postupuje práce na nich, kdy se bude schvalovat jejich podoba, kdy budou zadány 

do výroby. MV: Mgr. Kudela dlouhá dovolená, nyní nemám odpověď, zaslala jsem mu e-mail v duchu 

položených dotazů, budu informovat, až dostanu odpověď. 

 
 
Zapsala si Martina Vlková Datum: 10. 7. 2018 


